
Příloha 1 – Ukázka vyplněného dotazníku z empirického šetření 

Finanční prostředky 
Evropské unie 
Odpovědi respondentů č. 1301 - 1400 
Zadavatel průzkumu: Hana Mikulínová 
Kontakt na zadavatele: hana.mikulinova@msmt.cz 
Termín sběru dat: 7. 1. 2016 - 16. 1. 2016 
Počet responsí: 1697 
Průměrná délka vyplňování: 00.13:08 
realizováno pomocí www.vyplnto.cz 

#1301 
Pořadové číslo respondenta: 1301 
Unikátní ID na Vyplňto.cz: 4258793 
Datum a čas vyplnění: 2016-01-10 13:54:39 
Délka vyplňování: 00.05:39 
Poznámka: 
 
1.) Čerpali jste finanční prostředky Evropské unie prostřednictvím Operačního programu Vzdělávání pro 
konkurenceschopnost (dále jen OP VK) dle Vašeho názoru úspěšně? souhlasím 
2.) Byla / je podpora řídícího orgánu OP VK dostatečná pro realizaci Vašeho projektu / projektů? spíše souhlasím 
3.) Byly / jsou dle Vašeho názoru příručky, vydané řídícím orgánem OP VK, pro žadatele a příjemce 
srozumitelné? spíše 
souhlasím 
4.) Během průběhu realizace projektu / projektů v OP VK jste měli nezpůsobilé výdaje? ne 
5.) V průběhu realizace projektu / projektů jste narazili na nejasné podmínky, metodické pokyny, příručky? 
souhlasím 
6.) Realizovali jste v OP VK více než jeden projekt? ne 
7.) Jak velkou finanční podporu se Vám celkem z OP VK podařilo získat pro Vaši organizaci? 500 000 – 1 000 
000 Kč 
8.) Čerpali jste finanční prostředky v OP VK formou zjednodušeného vykazování tzv. šablon? ANO 
9.) Považujete čerpání formou šablon za efektivnější než čerpání formou individuálních projektů ostatních / 
národních? 
nevím 
10.) Čerpání formou šablon považujete za méně rizikové než čerpání formou individuálních projektů ostatních? 
nevím 
11.) Pokud budou vyhlášeny výzvy v novém programovém období formou šablon, zapojíte se opět do čerpání 
finančních 
prostředků? ne 
12.) Přispěl Operační program Vzdělávání pro konkurenceschopnost dle Vašeho názoru ke zkvalitnění českého 
vzdělávacího systému? souhlasím 
13.) Je dle Vašeho názoru potřeba do nového programového období změnit legislativu, podporu řídícího orgánu 
nebo se 
zaměřit na jiné změny, aby bylo s finančními prostředky Evropské unie efektivněji hospodařeno? NE 
14.) Uvítali byste v novém programovém období využívání čerpání finančních prostředků především pomocí 
zjednodušených metod vykazování? spíše souhlasím 
15.) Jaké oblasti podpory by dle Vašeho názoru byly potřené podporovat v dalším programovém období? 
Počáteční vzdělávání - nadále podpora výuky cizích jazyků 



16.) Představovaly / představují nezpůsobilé výdaje při realizaci Vašeho projektu / projektů především chyby ve 
veřejných zakázkách?  
ano 
17.) S jakými problémy jste se setkávali / setkáváte při realizaci projektu / projektů v OP VK?  
Nejednotné metodické prostředí. 
18.) Pomáhají finanční prostředky Evropské unie ke zkvalitnění vzdělávání a podmínek pro vzdělávání v České 
republice? 
souhlasím 
19.) Zvolili byste pro efektivnější čerpání finančních prostředků v dalším programovém období metody 
zjednodušeného 
vykazování? souhlasím 
20.) Níže je prostor pro Vaše vyjádření (Doporučení, názory, kritika). Všechny podněty jsou důležité k zlepšení 
spolupráce poskytovatele dotace a příjemci finančních prostředků. Zaměřit se na nesoulad legislativy při  realizaci 
projektů. 
21.) Vaše organizace je: SŠ (střední škola) 
22.) Vaše organizace patří pod katastrální území kraje: Plzeňský kraj 
23.) Kolik Vaše organizace zaměstnává pracovníků (hlavní pracovní poměr, DPČ, DPP)? U OSS velikost 
oddělení nebo 
odboru, který se zabývá realizací projektů Evropské unie: Více jako 51 


